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W  Y  D  A  N  I  E      Z  A  B  R  Z  A  Ń  S  K  I  E

www.ce7.pl

ZABRZE
ul. Wolności 293

tel. 32 777 - 30 -00

GLIWICE
ul. Zwycięstwa 17
tel. 32 777 - 30 -01

Zajęcia tylko w wybrane weekendy 
- bez kolizji ze studiami lub pracą

R E K L A M A . . . . . . . . . . . . . . . . .
Bardziej okazałej inauguracji 
roku szkolnego nauczyciele i 
uczniowie z biskupickiej pod-
stawówki chyba nie mogli sobie 
wymarzyć. Równo z pierwszym 
dzwonkiem dostali piękną, no-
woczesną, architekturą odda-
jącą ducha szkoły, salę gimna-
styczną. 
- Takie chwile są zawsze niezwy-
kle wzruszające. Na ten obiekt, 
uczniowie długi czas czekali. 
Obecne pokolenie może powie-
dzieć: tak, my go mamy! - po-
wiedziała podczas ceremonii 
przecięcia wstęgi, prezydent 
miasta, Małgorzata Mańka - 
Szulik. 

Choć może trudno w to uwie-
rzyć, ale pierwsze dokumenty 
wraz z projektem budowy sali 
gimnastycznej przy SP nr 21 
pochodzą jeszcze sprzed... 
drugiej wojny światowej.  

Wśród gości, 
którzy 1 wrze-
śnia przyje-

chali do Biskupic, był także 
poseł Platformy Obywatelskiej, 
szefujący sejmowej komisji 
edukacji, prof. Jan Kaźmier-
czak. 
- Na co dzień pracuję w sejmo-
wej komisji edukacji, więc tym 
większą odczuwam satysfakcję 
uczestnicząc w takich uroczy-

Obchodząca setne urodziny Szkoła Podstawowa nr 21 w Biskupicach bogatsza o nowoczesną salę gimnastyczną

Mają salę 
jak marzenie!

ślił przewodniczący 
Rady Miasta, Ma-
rian Czochara.

Bo i w nowej 
rzeczywistości 
łatwo nie było. 

Roboty ruszyły 
jeszcze w 2009 

roku, ale okazało 
się, że trzeba 
zmienić wy-
konawcę. Li-
czy się jed-
nak efekt 
- a ten jest 
imponują-

W materiałach po latach od-
nalezionych w zabrzańskim 
magistracie widnieje rok 
1935. Zaległości po po-
przednikach odrobiły tak 
naprawdę dopiero obecne 
władze miasta. 
- Pani prezydent Zabrza na-
leżą się słowa uznania, 
za konsekwencję 
i determinację. 
Zwłaszcza, że 
realizacja tej 
inwestycji na 
pewno tych 
cech wyma-
gała - podkre-

cy. Sala jest spora, sama tylko 
powierzchnia przeznaczona do 
ćwiczeń liczy blisko 662 metry 
kwadratowe. Obiekt składa się 
z części sportowej i socjalnej 
wraz z przebieralniami, węzłami 
sanitarnymi, pomieszczeniami 
dla trenera oraz magazynem 
sprzętu sportowego. Prowadzą-
cy zajęcia nie muszą co chwilę 
zerkać na swoje zegarki. Czas 
odmierza duży, zamontowany w 
sali, elektroniczny zegar.

- Budowa tego typu obiektów 
jest zawsze wyzwaniem, ale 
momenty, gdy możemy cieszyć 
się z ich wykonania, należą do 
szczególnych. Wszystkim, któ-
rzy przyczynili się do tego, by 
nauczyciele i dzieci biskupickiej 
szkoły mogli z nowej sali dzisiaj 
się cieszyć, gorąco dziękuję. 
Jest to jednocześnie dowód na 
to, że oświata, jej potrzeby są 
rozumiane. Dlatego w naszym 
mieście ma się ona coraz lepiej 
- zaznaczyła Małgorzata Mańka 
- Szulik zwracając się m.in. do 
obecnych na akademii radnych. 

prof. Jan Kaźmierczak (poseł PO):

Miasto inwestuje w edukację. Widać świetnie wykonaną 
tutaj pracę. Nauczycielom i uczniom należy pogratulować.

stościach. Nie pozostaje mi nic 
innego, jak życzyć wszystkim 
uczniom, by bardziej cieszyli 
się z faktu, że do szkoły idą niż  
z niej wychodzą - powiedział 
prof. Kaźmierczak. 
- Wierzę, że w tej sali narodzą 
się talenty przyszłych wielkich 
sportowców - podsumował dy-
rektor szkoły, Jan Pająk. 

(mar)

Pierwszy dzień szkoły i od razu 
taka niespodzianka! Sebastian 
uwielbia sport, zwłaszcza piłkę 
nożną. Pewnie niejednego gola 
w tej sali strzeli

Barbara Sroka z chrześnia-
kiem, pierwszoklasistą 
Sebastianem Kamińskim

Wstęgę przecina Natalia Kotyrba, przewodnicząca samorządu uczniowskiego. 
W ceremonii wzięli udział (od lewej) Marian Czochara - przewodniczący RM, 

Małgorzata Mańka-Szulik - prezydent Zabrza, Jan Pająk -dyrektor szkoły oraz 
Monika Maź - reprezentująca Radę Rodziców


